
Schriftelijke vragen aan het college van de gemeente Veenendaal  
 
 
Van de fractie van de PvdA 
 
24 April was in de krant  (AD) te lezen dat een 6-tal gemeenten extra geld krijgen 
van minister Hugo de Jonge om tegemoet te komen de tekorten in de jeugdzorg 
enigszins te lenigen.  Wij hebben daar de volgende vragen voor het college over: 
 
1. Hebben wij als gemeente ook extra geld gevraagd? 
2. Zo ja, waarom is de gemeente dan geen geld toegezegd. 
3. Zo nee, waarom heeft de gemeente besloten niet over te gaan tot het verkrijgen 
van extra gelden. 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Hans van de Braak 
Fractievoorzitter PvdA Veenendaal 


